
Styremøte Sør-Rogaland Brukshund klubb, internt dokument

Emne: Møtenr.
Ordinært styremøte 
Dato: Lokasjon

SBK klubbhus
Referat ved: Signaturdato

Pia Prytz 
Tilstede: 

Christin Waage, Kurt Fjellanger, Pia Prytz, Karoline Thu, Henrik Andersen, Camilla Rusten, Ragnhild Goa, Gunn-Elise Pedersen 
Fraværende:



Saksnr. Sak Mer informasjon Ansvarlig Frist Ei off. Status Vedtak
A1 Godkjenning av innkalling og dagsorden Fast sak Godkjent
A2 Godkjenning av referat fra forrige styremøte Fast sak Godkjent

B Hjemmeside, Facebooksider og Facebookgrupper Fast sak Godkjent 

C Regnskap pr. d.d SALDO per 
Gjennomgang FIKEN Isabelle Fast sak Godkjent 

D Innkommet post Johnny Fast sak
E Sjekke Årshjul https://www.sbk1968.net/2-2/om-klubben/ Fast sak
F Kurs Innkalle kursansvarlig ved behov Veronika Fast sak

G Vedlikeholdsplan
https://docs.google.
com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6Me
MP52/edit#gid=250452500

Fast sak

H Saker som skal prioriteres Fast sak

https://www.sbk1968.net/2-2/om-klubben/
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=250452500
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=250452500
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=250452500


 

Saksnr. Sak Mer informasjon Ansvarlig Ei off. Status Kommentar Vedtak / Forankring

106/21 Installasjon av vannmåler Stavanger kommune har pålagt oss å installere vannmåler N/A Pågående 08.02.22: Avventer informasjon 
fra kommunen.

30/23 Strømstøtteordning for frivillige 
organisasjoner

Forslag om å søke strømstøtte/se nærmere på støtteordninger
https://lottstift.no/for-frivilligheten/stromstotte/ Kjersti

Pågående

21.03.23: Kjersti undersøker 
dette.
18.04.23: Kjersti sender inn 
søknad om strømstøtte.
13.06.23: Kjersti sender søknader 
fremover fortløpende.

33/23 En varmepumpe virker ikke.

En av varmepumpene i hallen virker ikke og trengs å byttes ut. Johnny

Pågående

21.03.23: Johnny fikser ny 
varmepumpe.
13.06.23: Innkjøp av 
varmepumpe utsettes til høsten
19.09.23: Avventer å kjøpe inn ny 
varmepumpe til neste år.
09.04.24: Avventer innkjøp da det 
ikke er nødvendig med ny enda.
17.12.24: Johnny sjekker om 
ytterligere behov for innkjøp av 
varmepumper.
21.01.25: Foreslått avsatt midler 
til dette i budsjettet for 2025.

46/23 Maling av klubbhus og leskur Vårdugnad - koordinere innkjøp av maling Kjersti Pågående 22.08.23: Utsettes til våren 2024
09.04.24: Utsettes til 2025.

57/24

Årsmøte 2025 Mal for årsmøteprotokoll gjennomgås samt huskeliste over oppgaver og tilbakemeldinger fra årsmøte 2024 Isabelle Lukket

23.10.24: Dato for årsmøte 11.02.25. 
Årsmøteinnkalling sendes ut innen 
28.01.25. Saker og kandidater må 
inn innen 14.01.25. Innen 17.12.24 
må datoens gjøres kjent for 
medlemmene. 

17.12.24: Isabelle sender 
budsjettforslag 23.12 og kaller inn til 
regnskapsmøte 7. eller 8. januar, 
deretter møte med utvalgene
21.01.25: Styret har gått igjennom 
årsmøteinnkallingen. 
11.02.25: Årsmøte avholdt

64/24
Vannkran ute virker ikke Johnny Pågående

23.10.24: Johnny bestiller ny 
vannkran og nytt toalett.
26.11.24: Bestilt, venter på 
installasjon. 

67/24

Klage på renhold av toaletter og 
tilbakemelding fra toalettansvarlig

Det har kommet flere klager fra medlemmer om at toalettene er skitne/renhold ikke tilstrekkelig. Toalettansvarlig har sendt inn tilbakemelding om at 
toalettene skitnes utrolig raskt til, kun få dager etter vask. Ber om forslag til løsning.
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJZxzTXhMTnPtKJTDXkLTRfTn Unni Lukket

23.10.24: Johnny bestiller reperasjon 
av klosett som er ødelagt. 
Toalettansvarlig trekker seg.  Det er 
en utfordring at toalettene er skitne, 
også kort tid etter forrige vask. Rollen 
utvides til to personer. Toalettene bør 
vaskes 1 gang i uken. Kluter og 
vaskemidler sendes inn via 
refusjonsskjema, men må tas med 
fram og tilbake. Veronika legger ut 
og gjør en trekning av nye 
toalettansvarlig.
21.01.25: Unni har trukket to 
toalettansvarlige og disse er 
informert. Har ikke motatt nøkkel 
pga. mangel på nøkler. Bruker 
nøkkelboks foreløpig.

1/25

Reservasjon av området for stevner Endring av praksis om å booke HO til behovsbasert for å lette på trykket og gjøre området tilgjengelig for flest mulig medlemmer Isabelle Lukket
21.01.25: Interne retningslinjer 
oppdateres

21.01.25: Styret vedtar at 
dersom et stevne har en 
ring kan man booke hele 
uteområdet eller hele 
hallen, ved to ringer kan 
man booke hele omrrådet.

2/25

Booking av trening Avslutte prøveperiode med ingen booking mandag og torsdager Isabelle Lukket

21.01.25: Prøveperioden avsluttes 
og man går tilbake til booking også 
på mandager og torsdager utenom 
fellestrening. Må blokkes ut i 
kalenderen fra kl 21.00 på torsdager. 
Webansvarlig informeres og 
medlemmene informeres. Kalender 
er oppdatert.

3/25 Treningsavgift 2025 Oppfølging av betalt treningsavgift for medlemmer med nøkkel Kjersti Pågående
4/25 Nøkkelutdeling 2025 Oppdatering av godkjent dugnad fra 2024 fra utvalg, innkreving og utdeling av nøkler Kjersi Pågående
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5/25

Informasjon fra datatilsynet Samtale med datatilsynet angående publisering, bruk og oppbevaring av data Isabelle Lukket

21.01.25: Leder har kontaktet 
Datatilsynet i forbindelse med 
oppbevaring av dokumenter og data 
som inneholder personopplysninger, 
og spesifikt personsensitive 
opplysninger. Beskjeden fra 
Datatilsynet er at minst mulig 
informasjon skal lagres, og man skal 
begrense antall personer som har 
innsyn. Når det gjelder innsyn i 
bookingsystem som oppgir lokasjon 
og personopplysninger skal dette 
KUN skje med frivillig samtykke, som 
betyr at man ikke kan kreve 
samtykke for å benytte tjenestene, 
og her skal også antall personer som 
har tilgang til informasjonen 
begrenses til kun det nødvendige for 
at tjenesten fungerer slik den skal.

6/25 Overføring av dugnadstimer mellom år
Medlem foreslår mulighet for å overføre dugnadstimer over 30 til neste år
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQZSZGfdPtwzsrpzdqDXXHhlqCT Unni Pågående 21.01.25 Styret avviser forslaget. 

7/25 LP treningsstevner
LP utvalg søker om datoer for treningsstevner;
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQZSZJxwGcPhznlBghZzlJcSMQd Unni Pågående

21.01.25: Styret godkjenner datoene 
for treningsstevner.

8/25 NKK Region Rogalands årsmøte Mail med ønske om deltakere på møte: Pia Lukket

9/25

Medlem ønsker avholde kurs Mail fra medlem med ønske om å arrangere kurs med Irene Yrstad 6-7 desember. Pia Pågående

06.03.25 Pia sender mail og 
etterspør oppdatert budsjett for å 
tydeligere se inntekter og fratrekk av 
kursarrangørs egen plass på kurs.
08.03.25 Kurs godkjennes og legges 
i kalender.

10/25 Økonomiansvar for klubben Se på ordningen med økonomiansvar i klubben. Innkalle til møte med regnskapsansvarlige i klubben. Christin og Karoline Pågående

11/25 Utskiftning i utvalgene
Utvalgene velges nå av allerede ekstisterende medlemmer. Se på ønske eller mulighet for at også disse velges eller rulleres slik at flere får mulighet til å 
sitte i utvalgene dersom de ønsker. Pågående

06.03.25 Tas opp neste møte og 
kalle inn utvalgsledere til møte

12/25
Kurspraksis Se på orningen med kurs og kursansvarlig. Det avholdes mye eksterne kurs - se på hvordan øke interne kurs Alle Pågående

06.03.25 Diskutere kursordning ved 
neste møte. Kalle inn kursansvarlig til 
møte for å se hva som kan 
forbedres/endres.
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TIDLIGERE SAKER:
Sak Mer informasjon Ansvarlig Frist Ei off. Status Oppgave (pågående) Vedtak / Forankring

1/24 Brudd på rydderegler Medlem har sendt inn klage på at medlem bryter rydderegler gjentatte ganger:
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGwHxzLqgdwcNtjvFFbtLkTvgjtIsabelle

Lukket
16.01.24: Styret svarer medlem og minner medlem om 
rydderegler skal følges.

3/24 AG stevner 2025 Utvalg har sendt inn datoer, purret på andre utvalg Pia Lukket 16.01.24: Datoer godkjennes

5/24 AG kurs Medlem ønsker å arrangere kurs:
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGwJcXrMwtVqZWhlcJQsdbpVjWW Isabelle Lukket 16.01.24: 2/4 helger samme måned er allerede reservert for AG 

kurs så styret avslår søknaden

6/24 Toalett vinter Vurdere å forberede tettning mellom dør:
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGwJcgnjRNPzNCxxmNDbgsPqNWV Lukket 16.01.24: Toalett funker!

7/24 Kurs ekstern instruktør Dugnadstimer for arbeidet men krever mye ekstra arbeid fra webansvarlig i tillegg. Hvilke alternativer har vi? Lukket 16.01.24: Isabelle spør medlem som arrangerer kurs om mulighet 
for å endre oppsett/betalingsløsningen

8/24 Fellestur
Medlem ønsker å arrangere fellestur for medlemmer:
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGwJmFWHhSDKqTnkwjWVtNCgmXw Lukket 16.01.24: Styret svarer

9/24 Utstillingskurs https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGwJcgmmXjXtdzzsFdCkvsXFHxB Isabelle Lukket 16.01.24: Styret vedtar at siden det er første gang utstilling arrangerer kurs 
kan de få en lavere % andel profitt i budsjett.

11/24 Lagstevne
Søknad om lagstevne
hele hallen til Lagstevne lørdag 16. mars, fra kl. 09.00 til 17.00. Isabelle Lukket 16.01.24: Grunnet høy utgifter avslås stevnet

68/23 Den økonomiske situasjonen 
rundt stevner Hva skal til for at stevner går i pluss økonomisk? Lukket 24.10.23: Ved innsending av budsjett for neste år, skal budsjett (forenklet) 

per stevne være inkludert

14/24 Rydderegler
Medlem foreslår å endre ryddereglene:
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGwJmJxqSRDSwwvGHZwDSsdqflV Isabelle Lukket 13.02.23: Styret svarer medlem. 13.02.24: Styret vedtar med flertall å beholde ryddereglene slik de er i dag.

15/24 Sparekonto Isabelle Lukket 13.02: Isabelle kontakter regnskapsfører og ber om overføring + 
sjekke mulighet for høyrentekonto 13.02: Styret vedtar at 500 000,- flyttes fra driftskonto til sparekonto

16/24 MVA kompensasjon Styremedlem har ansvar for å gjennomføre søknad og hente nødvendige dokumenter fra FIKEN Lukket 09.04.24: Ikke aktuelt pga. klubben er momspliktig.

47/23 Gressklipper ødelagt
Vaktmester melder om ødelagt gressklipper
https://mail.google.
com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGsmhcJnpzPgLsLSMNsrXbZcbzp Johnny

Lukket

13.06.23: Johnny kjøper inn gressklipper og Isabelle svarer 
Ørjan
22.08.23: Johnny kjøper inn robotgressklipper og Isabelle 
informerer Ørjan om endringen (kantklipper)
09.09.24: Johnny ser på hvilke muligheter som finnes for 
gressklipper. Budsjett: 5000,-
21.05.24: Gressklipper innkjøpt

10/24 Bestilling av treningstid
Spørsmål omkring regler:
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGwJclQHkGGGRbgZGLWLWhsQsfkIsabelle/Pia Lukket Isabelle legger ut nye regler på FB og sender mail til 

webansvarlig for å endre det på nettsiden.

12/24 PC opplæring LP utvalget etterspør opplæring i bruk av PC utstyr til LP stevner Kjersti Lukket 13.02.24: Kjersti hjelper med opplæring. 
09.04.24: Kjersti kjøper en ny PC som fungerer med printeren. 

17/24 Hengelås ødelagt Hengelås på AG porten er ødelagt Hege Lukket 09.04.24: Kjøper ny hengelås.

18/24
Blåbærstevner

AG utvalg savner svar på henvendelse om datoer 2024:
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGwHpZSKjxLtKxFvBqwzkLSTklX Isabelle

Lukket
09.04.24: Styret godkjenner datoene og informerer om at de kan 
få HH på oktoberstevnet. Legger inn i kalenderen.
21.05.24: Isabelle avklarer datoer høst/vinter

19/24 Rallylydighet uoffisielle stevner
Rallyutvalg ønsker å arrangere uoffisielle stevner og kurs:
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGxRxKKNKlGcVpkSglGvdDdRGrL Hege Lukket 09.04.24: Styret godkjenner datoene. 

20/24 Oppfølging av budsjett og regnskap 
ila året Lage forslag til hvordan best følge opp budsjett og regnskap i løpet av året med utvalg og komiteerKjersti Lukket 09.04.24: Kjersti har dialogen med regnskap, utvalg og komiteer.

22/24 Dugnadstimer som Google Form Forslag om å erstatte Excel/PDF som sendes med et Google Form (enklere å håndtere og standardisere)Isabelle Lukket
09.04.23: Isabelle fikser.
21.05.24: Isabelle får det ikke til.

23/24 Blokkering i kalender
Webansvarlig foreslår å kutte ut blokkering i kalender (mye ekstra arbeid) og gå 
tilbake som før, medlemmer sjekker kalenderen om ledig for trening Isabelle Lukket 09.04.23: Endres. Medlemmene informeres.

24/24 Forespørsel fra Jæren Folkehøyskole https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGxSHfcHKWbFBnXZZZQWrzxftsq Kjersti Lukket
09.04.23: Styret avslår forespørselen, SBK leier ikke ut området 
til eksterne aktører.

26/24 Vaskemidler og støvsuger
Rolleansvarlig kommunisere med innkjøpsansvarlig
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGxSHmVbTDFbxWdCbGtMrBqTdnJ Veronika Lukket 09.04.24: Veronika svarer. Styret godkjenner innkjøp.

27/24 AG kurs desember 24
Medlem forespør datoer for AG kurs:
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGxSHngGBsxqwMhHshskcxTwHxK Isabelle Lukket 09.04.24: Styret godkjenner alle tre dager.

29/24 Fordeling av AG utstyr
Medlem forespør regler for fordeling av utstyr:
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGxSRFTdxBBhMLmDksCxLDBqzMTIsabelle Lukket 09.04.24: Betalende kursdeltagere har førsterett på utstyr. 

Isabelle svarer medlem.

31/24

Redusere kjøring av kunstgress

Forslag om å stoppe kjøringer av kunstgress for å spare midler mot innkjøp av nytt kunstgress:
Hittil i år 17 628,-
Mars 2563,-
Februar 7939,-
Januar 7126,-

Isabelle

Lukket
09.04.23: Kjøring av gress gjennomføres i forkant av stevner.

21.05.24: Endres til 1 kjøring pr/mnd

28/24
Vårdugnad

Dugnadsansvarlig ber om innspill:
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGxSHpptRVTZzdMjWMXbdsbQNGdHege/Unni

Lukket
09.04.24: Styret sier opp rollen som dugnadsansvarlig og tar 
jobben selv. 
21.05.24: Hege og Unni organiserer og informerer

33/24 Nøkkelutdeling 2024
Sjekk av medlemskap og betalt treningsavgift oppdatert
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1vXO4BXGbnfy2iZi-7UKEKr_dTxbhder8UuMXRecq7vI/edit#gid=795367498Hege Lukket 09.04.23: Er oppdatert.

21.05.24: Styret vedtar at Jærutstillingskomite leder innehar 1 stk K1 nøkkel, 
resterende komite medlemmer må benytte nøkkelboks ved behov.

35/24 Depositum nøkkel Sjekk pris på innkjøp av nye nøkler - må depositumet økes til 2025 Hege Lukket 09.04.23: Hege finner pris.
21.05.24: Styret vedtar at depositum for utlevering av nøkkel i 2025 skal være 
800kr.

36/24 Sak unntatt offentligheten Lukket
37/24 Dyprens kunstgress Bestille dyprens av kunstgress Isabelle Lukket
38/24 Instruktørutdannelse Klubben sponser instruktørutdannelse mot at medlemmet består kurset og avholder 2 stk kurs ila 12 mndIsabelle Lukket 21.05.24: Isabelle legger ut på FB
39/24 Dommerutdannelse Medlemmer ber om bekreftelse på utførte oppgaver ila stevner fra styret Unni Lukket 21.05.24: Unni skriver bekreftelser til medlemmene

4/24 Manglende lys Medlem har sendt inn forslag om å installere lys ved AG port:
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGwJJcWtZGZNjJJpsTdWfgXstTgJohnny

Lukket 16.01.24: Marthe undersøker og svarer medlem
13.02.24: Johnny monterer nytt lys.

21/24

Oppdatering av interne retningslinjer

Forslag om å oppdatere følgende punkter;
Ingen instruktører skal tjene mer enn 45 000,- per år. (strykes)
Standardiserte kurs (valpekurs, nybegynnerkurs) beholder nåværende fordeling 
(20-30/70-80)
Kurs som krever godkjenning fra styret samt ekstra egeninnsats fra instruktør i 
henhold til oppsett og innhold har samme fordeling som eksterne instruktører 
(40/60).
Sponsing av medlemmer (strykes) Isabelle

Lukket
09.04.24: Sponsing av medlemmer kommer styret tilbake til, men 
de andre punktene endres i retningslinjene.
25.06.24: Utsettes til etter sommeren.

09.04.24: Styret vedtar endringer utenom punktet om sponsing av 
medlemmer.

30/24 Instruktørveiledning og reklame for 
kurs

Forslag til oppdatering av instruktørveiledning:
https://docs.google.com/document/d/1NaDGmTiosg8AX7SYYJh9iID75h2ID5aI0ACHVHyvI6E/edit?usp=sharing

Be kursansvarlig reklamere og rekruttere deltakere Veronika

Lukket 09.04.23: Kursansvarlig bør reklamere for kurs og prøve å få fylt 
opp kurs. Oppdatere rollebeskrivelsen.

32/24 Årlig gjennomgang av roller
Rolleansvarlig går gjennom roller, oppgaver og behov
IT-ansvarlig og vaktmester er ikke lengre medlemmer - fordele roller Veronika Lukket 09.04.23: Rolleansvarlig oppdaterer.

43/24 Lønnet roller Kursansvarlig mottar lønn for avmeldinger - bør praksisen endres? Gjøres om til kun dugnadstimer/rolle som gir nøkkel?Veronika Lukket 25.06.24: Informere om at avmeldinger ikke faktureres. 

44/24 Leie av klubbus
NKK Rogaland ønsker å låne klubbhus samt deler av uteområde
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVxHZXvJxhWzfCwBgGjDMGzTTh Unni Lukket 25.06.24: Unni spør om rally trenger klubbhuset aktuell dato. 

45/24 Lydighetskurs
Forespørsel om å sette opp nytt lydighetskurs
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzGxTPGBLNnNkFJmcNNlwrjpMbKn Isabelle Lukket 25.06.24: Isabelle svarer at de godkjenner kurset.

46/24
Materiellansvarlig

Rolleinnhaver sier opp rollen
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVwwwNdwkLJQBfVRPfhRzWmQbZHege

Lukket
25.06.24: Styret overtar ansvaret. Hege tar et møte med 
toalettansvarlig og går igjennom hva som skal være på plass til 
enhver tid. Handles på NorEngros

47/24 Gressklipper Medlem spør om å få gammel gressklipper Hege Lukket 25.06.24: Hege svarer at det er greit.

48/24 Partitrening
Instruktør ønsker å sette opp partitrening for agility
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVxHbhThTztDdSWjHWSxmBnVbf Lukket 25.06.25: Partitrening godkjennes. Webansvarlig oppdaterer 

kalenderen.
50/24 Lydighet etterspør halvårsregnskap. Isabelle Lukket 25.06.24: Isabelle sender.

57/23 Kunstgress Styreleder har innhentet tilbud og priser på ulike typer kunstgress for vurdering:
https://docs.google.com/presentation/d/1SEW9vp3lZ_8vfUKYXp1V8oJDpiKmPUtVI1x3uPFfm0I/edit?usp=sharing

Må legge tidsplan/sette av tid i kalender 

Nytt estimat:
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1zHEWZtUR-S0YwIj_Xyy3eyC-IHO4EDs1LO4ttR_GVqY/edit?usp=sharing

Oppdatert pris 24.06.24:
https://docs.google.com/presentation/d/1yIO1ltH4AT-uJBO0ibpLUqC_w5l__hmHqQr2fnq04gI/edit?usp=sharingIsabelle /Johnny

Lukket

22.08.23: Isabelle jobber videre med plan for kurs for å øke 
sparekonto.
19.09.23: Diskuterer hva som skal gjøres med underlaget. 
Masseutskiftning er en stor kostnad. Man må grave for langt ned 
for at grunnen skal bli stabil. 
21.11.23: Isabelle tar kontakt med leverandør for tidspunkt. 
Planlegger å blokke for booking for det arbeidet i juli/august.
09.04.24: Isabelle tar kontakt med leverandør for å tidspunkt for å 
bytte kunstgress ute. Avventer bytting av gress inne pga. kostnad. 
Ber om oppdaterte kostnader på bare bytte av kunstgress ute. 
Johnny innhenter priser på traktor for vedlikehold av gress.
25.06.24:  Kunstgress informasjon legges ut i forkant av 
montering i uke 31-32 og det henges opp skilt på portene for å 
informere medlemmene om at området er stengt. 

Johnny finner priser på ansvarsforsikring i forbindelse med 
vedlikehold.
13.08.24: Utstyret på agilitybanene skal ryddes på torsdager slik 
at banen er klar til kjøring av kunstgrass. Alle som har vakt på 
nybegynnertrening er med på å rydde. Banen kan åpnes for bruk 
fra 14.08. Agilityutvalget og webansvarlig informeres.

13/24

Jærutstillingen 2025

Behov for bedre økonomisk styring i forhold til resultat og bedre kommunikasjon 
med arrangementskomiteen fortløpende. Forslag til løsning: 1 verv i styret har 
oppfølging.

https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/KtbxLzGLjTXRgRZsgJlwRftBCJBKPtRKsq Johnny

Lukket
13.02.24: Johnny deltar på møte med jærutstillingskomiteen.
09.04.24: Isabelle og Johnny tar videre kontakt med 
jærutstillingskomiteen. 

40/24
AG kurs m/Ina Himle Styret etterspør budsjett per dag/kurs Isabelle

Lukket
25.06.24: Novemberkurset godkjennes.
13.08.24: Oktober, januar, april godkjennes. November `25 
godkjennes ikke pga. rallystevne.

42/24 Refordeling av oppgaver innad i 
styret Leder ønsker å re-fordele oppgaver innad i styret da flere oppgaver ikke blir gjennomført innen rimelig tid Lukket 25.06.24: Tas stilling til etter sommeren.

51/24 Budsjett oppdateringer med 
utvalgene Innkalle utvalgene til budsjett/økonomi gjennomgang Lukket 24.09.24: Møtet er gjennomført.

54/24 Kalle inn utvalg til budsjettmøte Kan fjernes - duplikat av sak 51/24 Lukket 13.08: Kjersti kaller inn utvalgsleder 1 time før neste styremøte for 
gjennomgang av økonomi

34/24

Nye gjerder Sjekke mulighet for lettere gjerder. Gjerdene i dag er tunge å flytte på for vedlikehold etc.Veronika 

Lukket

09.04.23: Festivalgjerde med kompostgrinder i bunnen er billigste 
løsning. Pris må innhentes.
25.06.24: Veronika og Pia innhenter priser. Tregjerder inne og 
industrigjerder ute.
23.10.24: Nye innkjøp er ikke aktuelle på nåværende tidspunkt 
pga. klubbens økonomi.

41/24 Krav til nybegynnerkurs Medlem etterspør hvilke hinder som må være på nybegynnerkurs for å kunne trene i SBKPia Lukket 25.06.24: Pia svarer deres kurs godkjennes.

58/24
Medlemskveld

Medlem melder seg frivillig til å arrangere medlemskveld
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVzNzwWJBjjmqTkMPpNddfcNvV Isabelle Lukket

24.09.24: Oppfordrer Martine til å ta 50 kr i påmelding for å hindre 
"tomme" påmeldinger.
23.10.24: Martine tar kontakt dersom det er aktuelt.

59/24 Partitrening 2024
Forslag fra medlem om å sette opp partitrening 2024:
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVzNwfRwFplqCnqvlLDrCCWBzm Isabelle Lukket 24.09.24: Isabelle svarer og kommer med forslag.

60/24 AG Kurs med Kjersti Jørgensen
Forslag fra medlem om å sette opp kurs mars 2025:
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVzNvVsgWTHRKFSmkKqGDdXNvdIsabelle Lukket 24.09.24: Styret godkjenner kurset.

61/24 Rydding før kjøring av kunstgress Medlem som kjører kunstgress melder at medlemmer ikke rydder etter seg på torsdag treningIsabelle Lukket 24.09.24: Webansvarlig legger ut en påminnelse om rydding.

62/24 Forslag om endringer for 
bookingsystem Medlem foreslår endringer i bookingsystem: Isabelle Lukket

24.09.24: Flere av forslagene er ikke mulig å gjennomføre med 
dagens bookingsystem. Isabelle svarer.

63/24 Oppdatering av interne retningslinjer Oppdatere retningslinjer for eksterne instruktører: Må sende faktura, utvalgsmedlemmer har forkjøpsrett Lukket 23.10.24: Retningslinjene er oppdatert.

53/24
Forspørsel om AG kurs Kurs med Esther Falck Jakobsen - sbk.styret@gmail.com - Gmail (google.com) Isabelle

Lukket
13.08: Noen sender epost til Pia for å be om nye datoer (AG før 
og etter datoene forespurt)
24.09.24: Pia foreslår 1-2 februar, styret godkjenner forslaget.

55/24 Sak unntatt offentligheten Monica Lukket

56/24
Medlem foreslår færre dugnadstimer 
for ungdommer. https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgzQVzFQzFlgfvbQJlHvbVhdtbbSH Monica Lukket

24.09.24: Det er rabbaterte medlemsavgift både i NKK og i SBK 
for barn. I tillegg til halv treningsavgift. Det er fellestrening finner 
sted flere dager i uken.

52/24 LP ønsker utvidet tid treningsstevner Søker om utvidet tid for 4 trenings stevner fra kl 1800 - sbk.styret@gmail.com - Gmail (google.com)Isabelle Lukket 24.09.24: Isabelle svarer.
65/24 Styremedlem trekker seg Nestleder trekker seg fra styret med umiddelbar virkning Lukket
37/24 Sak unntatt offentligheten Lukket

17/24

Bookingsystem 
Problemer med dobbeltbooking av treninger:
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGxRnkRKHGjbPqslSNSPcLVgqKl Isabelle/Pia

Lukket

09.04.24: Webansvarlig endrer bookingtidspunktet for nytt døgn 
kl. 03 på natten. Informerer medlemmer.
24.09.24: Det var ca 10% flere medlemmer som var for 
ordningen. Det blir sannsynlig mer press på booking når det blir 
kaldere. Tar en ny vurdering på neste styremøte.
23.10.24: Ikke foreløpig større press på grunn av varm høst. 
Fremdeles gode treningsforhold ute. 

09.04.24: Fram til uke 24. har vi en prøveperiode der mandager og torsdager 
er åpne for alle uten bookinger. Evalueres gjennom google forms av 
medlemmene.
25.06.24: Utsetter evalueringen til etter sommeren.
13.08.24: Et google forms skjema blir lagt ut.

49/24

Vedlikehold av kunstgress og 
rydderegler

Sette opp plan for vedlikehold av kunstgress (inkl utlysning ansvarlige på FB/nettside)
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1PvpRXurcs3unaOXoKV0YL1Wr1YBqrq-VUgijpi30fjQ/edit?usp=sharingIsabelle

Lukket

25.06.24: Plan for vedlikehold: Nøkkelroller med vaktplan. 
Isabelle setter opp et skjema og ber medlemmer melder seg på. 
De som skal kjøre må få opplæring av Johnny. Hege, Pia og 
Veronika bestiller børste og kjøper kjøretøy til å trekke børste. 
Disse må være på plass innen uke 32. Opplæring for kjøring av 
kunstgress tirsdag 13.08.
13.08.24: Innkjøp av plentraktor utsettes.
23.10.24: Fortsatt en utfordring at tunnelene ikke ryddes. 
Webansvarlig legger ut påminnelse.
14.11.24: Forslag fra medlem

68/24 Forespørsel om forlengelse av kurs
AG kurs 7.-9. desember forespør om å forlenge kurs for å utvide antall deltakere
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJkVZdcjVtsxlRNXkbplVJSnK Unni Lukket

23.10.24: Styret godkjenner å utvide kurstiden for å få fylt opp 
kurset. 

69/24 Hoppteknikkurs
Medlem forespør å sette opp hoppteknikkurs
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJZrFFWgTLGNPqxSPntCtcBKg Unni Lukket

23.10.24: Unni svarer at medlem må komme med forslag om ny 
dato, fordi 3/4 helger i februar er booket med kurs/stevner.

71/24
Vinterlagring Utsettelse av vinterlagring til frosten inntreffer Unni Lukket

23.10.24: Unni sender mail til agilityutvalget om utsettelse av 
vinterlagring av hinder grunnet mild temperatur og gode 
treningsforhold.

66/24 Reservasjon av området i forkant av 
stevner

AG utvalget ønsker å reservere området hele helgen ved stevner
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVzXfRvbWnZfPRjRWVQVLvtqbW

https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJkPnPwhpJwJfKtrrSTxdZPTk Isabelle Lukket
23.10.24: Isabelle svarer utvalg.
26.11.24: Styret oppdaterer de interne retningslinjene.

70/24 NKK Rogaland inviterer til 
organisasjonskurs https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJZxzTXhMTnPtKJTDXkLTRfTn Unni Lukket 23.10.24: Styret sender Unni.

72/24
Storcash kort Kort sist brukt i oktober - hvem har kortet? Unni Lukket

26.11.24: Unni sender mail til agilityutvalget og hører om de har 
storcashkortet i og med at de brukte det sist.
17.12.24: Kortet er funnet.

73/24
Drop-in trening for medlemmer som 
ikke har betalt treningsavgift, men 
som har betalt kontigent.

Det er ingen rutine på betaling for medlemmer som ikke har betalt medlemsavgift, 
så vi vil ta dette opp på neste styremøte og oppdatere info på nettsiden! Unni Lukket

26.11.24: Unni sender mail til webansvarlig og ber henne 
oppdatere nettsiden om at drop-in avgiften er den samme med 
eller uten betalt medlemskontigent.

75/24
Medlem foreslår oppfordring om å 
trene mer sammen i vinterhalvåret 
ved stor pågang på hallen. Isabelle Lukket 26.11.24: Isabelle svarer medlem.

74/24 Medlem etterspør støtte til 
dommerutdannelse. Agilityutvalget har fått forespørsel fra medlem som skal ta dommerutdannelse i agility om økonomisk støtte fra klubben. Isabelle Lukket

26.11.24: I henhold til interne retningslinjer kan medlemmet få 
dekket inntil halve kurskontigent.

76/24 Nøkkelboks Nøkkel mangler fra nøkkelboks - minner om kodebytte ved jevne mellomrom for å unngå at kode er tilgjengelig for alle.Monica Lukket 17.12.24: Lagt inn bytte to ganger årlig i vedlikeholdsplanen.
77/24 Nøkkelansvarlig Oppgaver må overtas for oppfølging og innkommende epost Kjersti Lukket 17.12.24: Kjersti overtar nøkkelansvaret

78/24 LP kurs Ønske om å sette opp nytt LP kurs med samme budsjett som forrige kurs. Pris må økes for å kunne dekke utgifter og 40% overskudd til klubben.Pia Lukket
17.12.24: Ut i fra antall deltakere så godkjennes kurset med 
forbehold om reduksjon i kursets varighet. 

79/24 Reservasjon av området for 
rallystevne Isabelle Lukket 17.12.24: Styret godkjenner stevnet på HH  og A+B

80/24
Agilitykurs

Medlem ønsker å holde agilitykurs med ekstern instruktør 26.-28. september. 
https://mail.google.com/mail/u/0/?
hl=no#inbox/FMfcgzQXKhKjfjkhcqhsRcBDpClPrQbb Pia Lukket 17.12.24: Styret godkjenner kurset.

https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGwJcgmmXjXtdzzsFdCkvsXFHxB
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGxSHfcHKWbFBnXZZZQWrzxftsq
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVxlLckKXpPPFbPWGpMPPxdsNt
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgzQVzFQzFlgfvbQJlHvbVhdtbbSH
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVxRKgXjsWrJvJXKpkwwJLJsPC
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJZxzTXhMTnPtKJTDXkLTRfTn

